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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
gebrek aan regelgeving voor de
brandveiligheid van stallen.
(Ingezonden 17 juli 2008)

1
Herinnert u zich uw antwoorden op
eerdere vragen over brandgevaar in
schuren en stallen1 waarin u
uiteenzetten dat niet in alle gevallen
het onderzoek is afgerond, dus nog
niet gezegd kan worden wat de
oorzaak van de branden in grote
veestallen is? Zijn deze onderzoeken
inmiddels wel afgerond en wat is de
conclusie?

2
Op welke informatie baseert u zich
als u stelt dat de investeringen in
sprinklerinstallaties en apparatuur
om de brandveiligheid in stallen te
verbeteren niet in verhouding staan
tot de geringe kans dat brand
uitbreekt in stallen en tot de dood
van grote aantallen dieren leidt?2 Hoe
groot is de kans dat een brand
uitbreekt volgens u dan? Wanneer
is er volgens u sprake van «grote
aantallen» dieren?

3
Kunt u een overzicht geven van de
branden die in de eerste helft van dit
jaar zijn uitgebroken en hoeveel
dieren hierbij zijn omgekomen? Is het
aantal dieren dat bij stalbranden

omkomt gestegen ten opzichte van
eerdere jaren?

4
Bent u bereid om de
brandveiligheidsvoorschriften en/of
het Bouwbesluit 2003 en/of
gemeentelijke bouwverordeningen zo
aan te laten passen dat zij niet alleen
als doel hebben personen te
beschermen, maar voortaan ook als
doel hebben om alle levende have
adequaat te beschermen? Zo neen,
waarom niet? Bent u bereid alsnog
een sprinklerinstallatie voor stallen
verplicht te stellen?

1 Aanhangsel Handelingen nr. 2429,
vergaderjaar 2007–2008.
2 Aanhangsel Handelingen nr. 1832,
vergaderjaar 2006–2007.
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